
MARIJA BRAJDIĆ VUKOVIĆ:  

- Dobar dan!  

Ovako, ja imam pitanje koje je povezano sa solarizacijom odnosno s našim 

programima solarizacije.  

Grad Zagreb je zajedno sa Zagrebačkim holdingom prijavio na financiranje iz 

norveškog mehanizma projekt solarizacije ustanova Grada Zagreba SOLIZAG i znamo da je 

obavljen javni natječaj za izgradnju osam elektrana na krovovima zagrebačkih javnih 

ustanova. To su Utrine, Svetice i Jelkovec, Dječji vrtić Trnsko, Klinika za psihijatriju Sveti 

Ivan, domovi za starije Trešnjevka I i II te na objektu Podružnice Čistoća.  

Ono što bi mene zanimalo s obzirom na to da se to događalo krajem 2022. a da imamo 

i Program zapravo sunčanih krovova koji smo donijeli u listopadu 2021. isto povezan sa 

zapravo solarizacijom javnih ustanova Grada Zagreba odnosno fotonaponskim elektrana, 

zanimalo bi me ako uprava može odgovoriti u kojoj su fazi izgradnje tih elektrana i u kojoj 

smo općenito fazi solarizacije javnih ustanova.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Kome ste točno postavili pitanje?  

 

MARIJA BRAJDIĆ VUKOVIĆ:  

- Postavila sam gradonačelniku.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gradonačelniku. Gradonačelniče izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Tu možeš tak da kraće bude, da se vraćaš.  

Dogradonačelnik Korlaet će odgovorit na pitanje.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite dogradonačelniče odnosno zamjeniče gradonačelnika.  

 

LUKA KORLAET:  

- Hvala na pitanju.  

Prvo vezano uz Projekt SOLIZAG, dakle ovih osam zgrada na kojima se planira 

izgradnja osam integriranih elektrana ukupne snage 1,4 MW vrijednosti 1,1 milijun eura. 

Ugovori o radovima su sklopljeni te se  očekuje ugradnja do kolovoza. Vi ste naveli kojih je 

to osam zgrada, ja ću samo još za ilustraciju navesti da kroz instalaciju ovih elektrana će se 

zadovoljit nekih 20% potreba za električnom energijom tih zgrada i planirano je da to bude 

dakle zadovoljenje njihovih potreba.  

Osim SOLIZAG-a imamo i tzv. PPA, Power Purchase Agreement, tender za 14 zgrada 

u vlasništvu Grada Zagreba za koje su izrađena također idejna rješenja, ishođene 

elektroenergetske suglasnosti. Riječ je o elektranama ukupne instalirane snage 1,5 MW a 

ukupna vrijednost ovog ulaganja je 1,7 milijuna eura. Ideja tog PPA modela provedbe je da 

kapitalna ulaganja i operativne troškove u razdoblju od 15 godina snosi privatni investitor a 

nakon isteka ugovora elektrane postanu vlasništvo Grada odnosno ustanova na kojima se 

nalaze.  

Povrh navedenog u dokumentu je izrađeno još 59 projekata čak samoopskrbe ukupne 

snage 5,5 MW. Na Područnom uredu Susedgrad je već izgrađena sunčana elektrana snage 50 

kW koja se planira pustiti u pogon do, odnosno već je puštena u pogon početkom svibnja. U 

pripremi je i Projekt fotonaponske elektrane na dječjem vrtiću Kustošija Vrbani III. Za 



Zagrebački holding u izradi su idejna rješenja za ukupno 8 lokacija ukupne snage 3 MW 

nakon čega će se zatražiti elektroenergetske suglasnosti od HEP-a ODS-a itd. itd.  

Tako da i SOLIZAG i svi ovi site projekti idu punom parom i postavljaju se već,  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

velik broj će ih bit postavljen.   

 


